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S,A tanácstagi munka a válasz
tók bizalmán alapuló megtisz
telő közéleti tevékenység*-'

M E G H Í V Ó

Várpalota Városi Tanács 1985» március Z5~ón /hétfon/ de* 9- 
órakor ülést tart, melyre a^VegrehajtoTizott"sag Inéghiv ja«
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NAPIRENDI - JAVASLAT:

Tárgy;

1« / Beszámoló az 1984-« évi költ
ségvetési és fejlesztési a^ap 
gaz dálko dásról«

2«/ A Városi Tanács VB* Pénzügyi,- 
Terv- és Munkaügyi Osztály te
vékenységéről beszámoló

3*/ Jogalkalmazás jogpolitikai 
irányelveinek érvényesülése, 
a közérdekű bejelentésék, ja
vaslatok és panaszok intézése

4*/ Vegyes ügyek, bejelentések* 
Tanácstagók int erp ellá oi ói *

Előadó ;

Bostainé Tóth Judit 
osztályvezető

Bcstainé Tóth Judit 
osztályvezető

Dr* Czeidli István 
vb-titkár

A napirendi pontokkal kapcsolatos előterjesztések anyagát 
csatoltan megküldöm«

V á r p a l o t a *  1985» március 14* j
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/ Szabó Gáborné / \ % / Dr, Czeidli István//

tanácselnök £< vb-titkár



Városi Tanács 
V á r p a l o t a

J e l e n t é s

a lejárt határidejű tanácshatározatokról.
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Városi Tanács VB# Műszaki Osztály
81ol* Várpalota, Táncsics M#u#l#
Pf*76# .

J e l e n t é s

a 4/1985* és az 5/Í985»számu tanácshatározatokra 
tett intézkedésből«

S z a b  6 Gyula tanácstag - a November 7 * utcában lévő építési
telkeket veszélyezteti a Polyán-ut- 
ca csapadékvize# Nem megoldott a 
libalegelői utaák csapadékviz el
vezetése sem#

- Szükséges a Dózsa György utca fel~ 
ezini vizelvezetésének megoldása is#

A terület egyes utcáinak csapadékviz összegyűjtése az egyik,vagy 
mindkét oldali szabványárok kiépítésével megoldható* Az összegyűlt 
csapadékviz elvezetése jelent problémát, mert alkalmas befogadó 
nincs a közelben# Ennek megoldására az egész területet átfogó 
csppadékviz elvezető rendszer terveztetését végezzük a Sárvizi 
Malomcsatona Társulattal* A tervek elkészülte után a kivitelezést 
anyagi lehotőségeinktől függően ütemezzük#

V á r p a l . o t  a ,  1985# március-14*'aíf
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Városi Tanács VB* Műszaki Osztály
81ol* Várpalota, Táncsics M*u*l'*
Pf «76
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az előző tanácsülésen elhangzott bejelentésre 
adott tájékoztatásról«

K i s s  László tanácstag - kéri,hogy a Rózsakut utca
felső szakaszának baloldalán 
járda építésére kerüljön sor^ 
Már két évvel ezelőtt 
Ígéretet kapott*

A Rózsakut utca felső szakaszán építendő járdára, a szűkös 
anjagi helyzet miatt Ígéretet tenni nem tudok* A költségve
tésünkben biztosított pénz egyenlőre nem teszi lehetővé, 
hogy a járda felépítését elvégeztessük*

V á r p a l o t a ,  1985* márcitys314»
fi X* '•%.
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ősztályveátető



E l ő t e r j e s z t é s  

q Városi Tanács 19^5. március 25.-1 ülésére

SáíSíi Beszámold az 1904. évi költségvetési és fejlesztési 
alap gazdálkodásról#

Előadót B ő s t  a i n é  T6tb Judit 
pénzügyi osztályvezető



Városi Tanács VB, Pénzügyi-, Terv és Munkaügyi .Osztály 
Várpalota, Táncsics Mihály u,t. Telefon: 5o 2oo,Pf,:76f

Tisztelt Városi Tanács I

Az 1984# évi költségvetési terv jóváhagyásánál mindenek előtt 
a meglevő intézmények működtetését, a legfontosabb városi fel
adatok megoldását vehettük figyelembe. A fejlesztések terű-, 

létén a lehetőségek szerényebbek voltak a középtávú tervben 
eredetileg tervezettnél. Mégis lohetőség nyilt a lakásépítésre, 
nz uj lakótelepek területének rendezésére, a műszaki bolt és 
könyvtár befejezésére és az autóbuszpályaudvar épitésénok be
indítására.

Az 1984# évi gazdálkodás értékelésekor elmondhatjuk, hogy a 
legtöbb feladatot sikerült megoldani, A nehezebb gazdálkodási 
feltételek mellett is biztosítottuk az intézmények zavartalan 
működését. Beindítottuk terven feXül az öregek napközitthonát, 
melynek felújításához és a berendezések biztosításához nagy 
mértékben hozzájárultak városunk munkás kollektívái.
Csak korlátozott mértékben volt lehetőségünk az intézmények 
berendezéseinek felújítására, illetve bővítésére. Bizonyos 
többletfeladatok megoldásához a Mogyei Tanács pótelőirányzatot 
biztosított. AZ egyes területek ellátottságának alakulását az 
alábbiakban kívánom ismertetni,

A helyi tanácsok elsődleges feladata az oktatási, egészségügyi, 
kulturális intézmények működtetése, a városi kommunális, k ö ^  
tisztasági feladatok ellátása. Erre a célra az 1994* évi eredeti 
tervben 167*043 eFt állt rendelkezésre. Ezt az előző évi pénz
maradvánnyal, pótelőirányzattal, fejlesztési alapból való átcso
portosítással 192,4o5 ePt-ra sikerült megemelni. Az igy megnö
velt bevételi előirányzatot 99,1 ífeta teljesítettük.
Bizonyos gondok évközben felmerültek, mivol a vállalatok befize
tései nem a tervezettnek megfelelően alakultak, Mivol a megosztott 
bevételeket 97 %-ban 12 havi ogyonlő részletben folügyeloti szer
vünk rendszeresen átutalta, igy a gazdálkodás folyamatossága biz
tosított Volt,
A várható pénzmaradványunk 9.27o eFt lesz, melynek oka, hogy a 
kért pótelőirányzatok többségét csak évvégén kaptuk meg, amikor 
a felhasználás már nem volt biztosított.

Évről-évrc gondot jolont, hogy az intézmények működési bovótclo 
/téritősi dijak/ részben a gyermekek betegsége miatti kisebb 
kihasználtság? részben a vártnál kisebb jövedelmek miatt a ter
vezettnél alacsonyabban realizálódott.



Itt nemcsak a főállású, honon a mellékállású jövedelmeket is fi
gyelembe kellett volna venni atéritési dijak megállapításánál, 
moly komoly intézkedést Igényölne,
A magasabb lakossági adóbevétel a hiányt részben kompenzálta«

Fejlesztési alapból ut-hid javítására csoportosítottunk át 2,0 
millió Ft-ot. így sikerült a Sallai és Dankó utca befejezése 
mollett az Akácfa utca felújítását elvégeztetni. Útfelújításra 
összesen lo,o67 eFt-ot fordítottunk. Annak ellenére, hogy ez lé
nyegesen magasabb volt a tervezettnél itt maradunk el legjobban 
a lakosság által jelzett igényektől. A jövőben sem várható más
ként előrelépés, mint a lakók saját hozzájárulásának bevonásával#

Rendkívül nagy gondot jelent a csapadékvízelvezetés megoldása,az 
árkok és csatornák tisztántartása. Tervezzük felvenni a kapcso
latot a Sárvizi Malomcsatorna Vállalattal. A munkák elvégzéséhez 
szükségos fedezotet nem könnyű a tervben biztosítani.

Az ogészségügyi-, szociális és kulturális ellátást 9 gazdálkodó 
egység biztosítja. Gondot okoz az óvodák, bölcsődék alacsony ki** 
használtsága,. mivel a bérek és a fenntartási költségek kisebb 
gyermekiétszám esetén som csökkennek.

Az általános iskolákban a gyermeklétszám növekvő tendenciát mutat 
ezért az iskolák egy részébeon kétmüszakos tanítás folyik# Fel
tétlen szükség lonnc a napközis csoportok bővítésére, melyet 
azonban a tanterem hiány nem tesz lehetővé.
Az árváltozásokat központilag csak részben'fedezik le, jelentős 
részét saját többlet bevételből kell biztosítani* Mivel az emlí
tett okok miatt az intézmények.:áüködési bevétele a tervezett szint 
alatt marad, a gyermek és egészségügyi intézmények megfölelő szin
tű üzemeltetését más ágazatok terhére tudjuk megoldani#

A tanácsi igazgatási tevékenység tervezett felhasználásnál le
maradás volt, mivol a tanácsház felújítása a munkák során jelent
kezett épülethibák miatt áthúzódott erre az évre,

Állóoszköz-fenntartási^félűéitás

Az eredeti tervben szereplő nagyjavításokat., felújításokat 
a temetőkápolna és a péti 8 tantermes iskola kerítés felújításának 
kivételével sikerült teljesíteni* Ezok fedezetét más munkák több
let költségéro átcsoportosítottuk. A péti iskolához a konténer 
kazántelep kerítését kívánjuk felhasználni. Sajnos a kazánok ér
tékesítése a tervezettnél később realizálódik. A tonotőkápolna 
felújítását a Vegyesipari Szövetkezet csak 1985-ben tudja elvé
gezni.

Ma a helyi tanácsoknak nagyon nagy gondot okoz, hogy a képződő 
felújításai hányadok a munkák elvégzéséhez szükséges fedozetnok 
csak egy részét képezik, A megye számára biztosított hányadkiogé- 
szités nagyon korlátozott pótelőirányzatot tesz lehetővé*
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így az intézmények állaga non megfelelő, a pótlás iŐobcn 
non oldható mog. Kor ©estiig a lofcctőségct - helyi forrásokat - 
a fedezet tacgto*entésérc# A tdrsadaltli nunlfiB legnagyobb részét 
az intézmények karbantartására, felújítására szervezzük, nivol 
qz legfontosabb társadalompolitikai feladataink negoldását se
gíti elő,

Borós^munka erogazd álkodás

1984* évben az egészségügyben, az üres állásokat nagymértékben 
sikerült betölteni. Az oktatás területén továbbra is nagyon 
magas a képesitésnélküliek aránya. Nagy gondot okoz a tartósan 
és átmenetileg távollevő pec'lag6guso?,:bj.>'belyettesiteso. Ezért 
nagas dj túlórák száma.
Az 1984. szeptember 1-i rendkívüli bérrendezés kedvezően hatott 
a pedagógusok hangulatára. Gondot okozott azonban, hogy a bér
rendezés csak a szakképzett dolgozókkal betöltött álláshelyre 
biztosították. így az üros állásokra rendelkezésre álló bérok 
az igénytől elnaradnak.

A tanácsi apparátusban jelenleg 3 üres állás van. Betöltése 
komoly gondot jelent, nivel műszaki felsőfokú és jogász vég
zettségű dolgozókra van szükség. Közismert, hogy az iparban 
mr-fasabb bért tudnak biztosítani, őzért a többszöri hirdetés 
ellenére sincs jelentkező.

Fejlesztési alap gazdálkodás

A fejlesztési alap gazdálkodásánál a bevétel és felhasználás is 
lényegesen a tervezett felett realizálódott. Az orodeti tervben 
szereplő 49.25o oPt bevétel 77*481 oPt-ra teljesült, A tervezett
nél magasabb volt a lakosság köznüfojlosztési hozzájárulása, a 
telkek tartós basználatbaadásáért befolyt összeg.
A vállalatok az öregek napköziotthonára és a könyvtárra 75o oPt 
fejlesztési alapot utaltak át, mellyel az eredeti tervben nem 
számoltunk.
A kedvező lakásgazdáikódért szintén növelte fejlesztési alap - 
bevételeinket,
2 db konténer kazán értékesítéséből 1,9 nillió Pt folyt be, 
amoly olősegitetto feladataink megoldását. Környozotvédolmi 
alapból 5 millió Pt-ot biztosított a Megyei Tanács részünkre 
az inotai juhh@dály felszámolására.
Tés Községi Tanácstól ideiglenesen 5*361 oPt-ot vettünk át, me
lyet ebben az évben kell visszafizetni. így sikerült a buszpálya
udvar építését felgyorsítani.•
A bovételok kedvező alakulása nagy orőfoszitésbo került, mivel 
a vállalatok fejlesztési alap hiánya a tervezett átadásokat meg
nehezítette.

Gazdálkodásunk során a fő cél q megkezdett beruházások bofojozésc, 
illetve folytatása volt.


